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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Meddig kell még átdöcögni a Balaton kapuján? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom politikájában mindig is hitet tett a transzparens módo n
megvalósuló infrastruktúra-fejlesztések mellett .

Hisszük, hogy a megalapozott közlekedéspolitikai döntések nagymértékben befolyásolhatjá k
hazánk pozitív irányú fejlődését.

A gazdasági-turisztikai szempontból frekventált térségek autópályával való ellátottsága dönt ő
módon hathat az adott régió fellendülésére .

Sajnos az M7-es autópálya somogyi megyehatártól Siófok irányába tartó mintegy 2 0
kilométeres szakasza, annak is a küls ő sávja, olyan rossz állapotban van, ami méltatlan egy
ekkora forgalmú, ilyen jelentőségű autópályához .

A rossz útminőség pedig potenciális veszélyforrásként a lehetséges közlekedési balesete k
eshetőségére is kell, hogy figyelmeztesse a döntéshozókat .



Tisztelt Miniszter Úr!

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor, milyen mértékben, é s

mekkora forrásbevonással tervezik felújítani az M7-es érintett szakaszát ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . február 24 .

Ander Baláz s
Jobbik
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